
Zag u ons?
N-VA Gavere vindt verkeersveiligheid, in het bijzonder voor onze kinderen, 
heel erg belangrijk. Daarom droegen we, net voor de donkere dagen, ons 
steentje bij om de verkeersveiligheid in de gemeente te verhogen. 

Tijdens de wintermaanden verplaatsen veel kinderen en jongeren zich ‘s 
ochtends en ‘s avonds van en naar school of hobby’s in het donker. Dat soms 
met gevaarlijke situaties tot gevolg. Ouders konden tijdens onze facebookactie 
eind oktober gratis een pakketje leuke, lichtgevende maar vooral verkeers-
veilige gadgets aanvragen. Er was keuze tussen een fluohesje, fietslampje, 
reflecterende rugzakhoes of klaparmband. Onze actie bleek een succes. 
Karolien De Smet en Thibaut van De Walle coördineerden de actie. Zij 
bezorgden de pakketjes met veel plezier bij de kinderen thuis.

Benieuwd naar onze andere acties? 
Volg ons dan via Facebook. 

Minister Weyts legt eerste steen
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeerde deze legislatuur 
al meer dan vier miljoen euro in het onderwijs in Gavere. 

“We zijn terecht fier op het werk van het personeel, de leerlingen en vrien-
denkringen van al onze Gaverse basisscholen”, vertelt gemeenteraadslid 
Nadine De Stercke. “We zijn dankbaar dat Vlaams minister Ben Weyts 
hen de kans biedt te blijven investeren en te geloven in de kwaliteit van 
goed onderwijs.” Schoolgebouwen aangepast aan de noden van vandaag 
en morgen zijn inderdaad een noodzaak om te blijven bouwen aan de 
toekomst en onderwijskwaliteit te garanderen. Op 28 november kwam de 
minister zelf met veel plezier de eerste steen leggen voor de nieuwbouw 
van de Vrije Basisschool De Vliegenier te Semmerzake.

Valse noten van Vivaldi versus 
Vlaamse symfonie
Het klinkt als een orkest, 
maar dat was het niet. Op 
vrijdag 13 oktober organi-
seerde het Arrondissemen-
teel Bestuur Gent-Eeklo 
van de N-VA een gespreks-
avond met Vlaams minister 
Matthias Diependaele en 
N-VA-Kamerlid Sander 
Loones in De Pinte. Nadine 
De Stercke en Ankie 
D’Hollander waren erbij. Het ging over onze centen en hoe de 
overheid ermee moet omgaan. 

De bestuursleden van N-VA Gavere wensen u het 
allerbeste voor het nieuwe jaar!
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Wist u dat…
… Ankie D’Hollander begin dit jaar informeerde naar het Batopinplan in Gavere. Batopin 
ambieert om tegen 2025 op ongeveer 700 locaties neutrale bankautomaten te plaatsen, 
waaronder dus ook in Gavere. Een speci� eke locatie in Gavere is er na vraag van Ankie 
D’Hollander nog niet. De burgemeester deed dan ook meteen een oproep om een 
geschikte locatie voor te stellen, centraal in de gemeente. Voor een cashpunt van Batopin 
is een minimumoppervlakte van vijftig vierkante meter vereist. 

… Nadine De Stercke reeds meermaals aandacht vroeg voor de slechte staat van 
de Aalbroekstraat. Het is niet uitzonderlijk dat een druk bereden weg na verloop van 
tijd gebreken vertoont. Het gemeentebestuur laat het na om een dergelijk lappendeken 
van scheurvorming, verzakkingen en groeven snel en adequaat te herstellen. Dat is een 
schande. Fietsers maken vaak gebruik van de weg. Onze herhaalde vraag krijgt na al die 
maanden nog steeds geen gehoor bij de meerderheid. Moet er eerst een ernstig ongeval 
gebeuren? 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen in 2024. Die welvaart staat onder zware 
druk. En zonder welvaart en een gezonde economie kunnen we niet investeren in kwalitatieve 
zorg, leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, moderne infrastructuur, uitmuntend 
onderwijs en een strenger veiligheids- en migratiebeleid. Ook in Gavere trekken we mee aan die 
kar.

Bestuursleden in de kijker
Karolien De Smet
Wie is Karolien?
Karolien is 46 jaar en woont al 42 jaar in 
Gavere. Samen met haar vriend heeft ze 
een nieuw samengesteld gezin: een 18-ja-
rige dochter, drie pluskinderen en twee 
geweldige pluskleinkinderen. Ze werkt als 
preventieadviseur, vertrouwenspersoon en 
milieucoördinator binnen een KMO in Wortegem-Petegem. 

Genieten van het leven
Familie, vrienden en sociale contacten vindt ze heel belangrijk. Haar 
levensmotto is nu genieten van het leven. De leuze van haar wijlen 
pa, René De Smet, was altijd een ‘een dag niet gelachen is een dag niet 
geleefd’ en gelijk had hij. “Ik ben vastberaden en optimistisch. Niets is 
onmogelijk als je erin gelooft.” 

Levenskwaliteit 
Samen met N-VA Gavere wil ze van onze gemeente een duurzame 
gemeente maken met een hoge levenskwaliteit, waar iedereen zich kan 
ontplooien in een open, vriendelijk en dynamisch Gavere.

Diederik Paulissen
Een beetje achter-
grond
Diederik woont samen 
met zijn vriendin, zijn 
zoontje Tygo en zijn 
pluszoon in Baaigem.
Hij werkt als Ser-
vice Representative 
Outdoor bij de firma 
RENSON waar hij voornamelijk de Duitstalige 
klanten te woord staat. Hij was jaren actief als 
vrijwilliger bij de Gezinsbond Groot Gavere. 

Ontspanning
Als ontspanning gaat Diederik graag zwemmen 
of is hij creatief met hout en geïnspireerd door 
zijn job, maakt hij leuke dingen voor zijn tuin. 

Inzet voor Gavere
Samen met N-VA Gavere wenst hij onze mooie 
gemeente nog meer vorm te geven. Hij concen-
treert zich daarbij op feestelijkheden en milieu.

Op de gemeenteraad van 20 november 2023 vroeg onze fractie Gavere durft/N-VA bij monde van Karel Hubau via een toegevoegd punt om alle 
reeds aangelegde én geplande tractorsluizen aan een serieuze risicoanalyse te onderwerpen. Zeker diegene die veelvuldig gebruikt wor-
den door grote(re) groepen zwakke weggebruikers, en/of waar de tractorsluizen ingebed zijn in een goed berijdbare geasfalteerde of gebetonneerde 
weg. Dat naar aanleiding van een dodelijk ongeval in de regio. De meerderheid betreurt het ongeval maar vindt niet dat zij een studie moeten doen 
voor hindernissen die in alle gemeenten voorkomen. “Sommige ongevallen kan je helaas niet uitsluiten”, aldus de burgemeester en hij verwierp het 
idee voor bijkomend onderzoek.

gavere@n-va.be



Ankie D’Hollander geselecteerd voor 
‘The Young Elected Politicians programme’ (YEP)  

Het Young Elected Politicians-programma (YEP’s) is een netwerk van 150 lokale en regionale politici die jonger zijn dan 40 jaar 
uit de hele EU en, voor het eerst, a� omstig uit alle kandidaat-lidstaten van de EU. Ankie diende begint dit jaar haar 
kandidatuur in en werd geselecteerd. 

“Tijdens dat programma als YEP volgde ik trainingen over EU-onderwerpen. Ik nam deel aan activiteiten georganiseerd door het 
Europese Comité van de Regio’s en netwerk met collega-YEP’s uit heel Europa en kandidaat-lidstaten.”

Dankzij het netwerk brengen we heel wat kennis en ervaring naar Gavere. Tegelijk maken we Gavere zichtbaar in de Europese Unie. 
We wisselen goede voorbeelden en praktijken uit tussen lokale en regionale politici. We krijgen ook inzicht in de kansen die de 
Europese Unie biedt voor lokale en regionale gebieden. En hoe we die kunnen benutten. 

Beleidsmarkten 
Op een druilerige zondagmorgen eind oktober trokken Veronique Dedeyne en Lieve Steurbaut met veel enthousiasme richting 
A�  igem. Daar woonden ze de lokale beleidsmarkten voor N-VA-bestuursleden bij. 

Leren van goede voorbeelden
Ze konden kiezen uit 28 thema’s met een zeer 
gevarieerd aanbod en handige praktijkvoor-
beelden. Ideaal om inspiratie op te doen, ver-
frissende ideeën en ervaringen uit te wisselen 
om ons verkiezingsprogramma van 2024 
voor te bereiden. Want we kunnen veel leren 
van elkaar. Het was ook een gelegenheid om 
bestuursleden en mandatarissen van andere 
gemeenten te ontmoeten.  

Gevarieerd aanbod
Ze kozen voor sessies zoals ‘slimme mobili-
teit’ en ‘kernversterking’ om te werken aan 
een goed bereikbare en bruisende gemeen-
tekern. Daarnaast waren er tal van sociale 
thema’s zoals ‘buitenschoolse kinderopvang’, 
‘lokaal toewijsbeleid voor sociale woningen’, 
‘lokaal beleid tegen eenzaamheid’, ‘de strijd 
tegen kinderarmoede’, ‘vrijwilligerswerk’ en 
‘activeringsbeleid’. We deden inspiratie op en gaan daarmee ook in Gavere aan de slag.

www.n-va.be/gavere



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


